

## **Aglonas bazilika ( 2018...)**

Kariņš vēstulē Rīgas arhibīskapam aicina Aglonā aizlūgt par Covid-19 upuru ģimenēm//LETA. – 2021. – 15. aug.

Veidemane, elīta. Tiekamies mūsu domu, dvēseles un īstenības Aglonā//NEATKARIGA.NRA.LV. – 2021. – 18. aug

Aglonā izskanēs Dievmātei veltīts koncerts.//Vietējā. – 2022. – 25.febr. – 6.lpp.

Turpinās Aglonas bazilikas draudzes un Preiļu novada pašvaldības sadarbība.//Vietējā. – 2021. – 22. okt. – 6.lpp.

Jonāne, E.T. Aglonas svētki – mūsu sakrālais mantojums //Vietējā. – 2021. – 13. aug. – 14. – 15. lpp.

Ševels, Andris. Aglonas Dievmātes svētbilde.//Latgales Laiks. – 2021. – 13. aug. – 17.lpp.

Aglonā noris Vissvētākās jaunavas Marijas debesīs uzņemšanas svētki// Latgales Laiks. – 2021. – 13. aug. – 17.lpp.

Aglonas Dievmātes noslēpumi// interneta vide

Gilučs K. Pārdomas pēc Aglonas Dievmātes svētkiem// Vietējā, 20.08.2021

Brīdina par ierobežotu naktsmītņu skaitu svētkiem Aglonā// Latgales Laiks, 13.07.2021

Brinkmane I. Svētkoļojumā uz garīgumu// Diena, 13.08.2021

Rozentāls A. Svētki notiks, bet ar ierobežojumiem// Diena, 20.07.2021

Attēls: “Dievs ceļā mūs sauc, Aleluja!”

Attēls: Aglonas bazilika ziemā

Aglonas bazilikas svētkoļoņu komunikācijas centra renovācijas turpināšanai piešķir naudu// Vietējā, 09.10.2020

Aglonas bazilika.//Alberts Losāns Ceļojumu piezīmes.- Preiļi.- 2020

Ločmele G. Vai augustā dosimies uz Aglonu?// Latgales Laiks, 10.07.2020

Uz Aglonu- obligāta iepriekšēja pieteikšanās savā katoļu draudzē// Vietējā, 24.07.2020

Divu metru distance Aglonas svētkos// Latgales Laiks, 11.08.2020

Aglonas svētku norisei 2021.gadā valdība piešķirs 208 787 eiro// Vietējā, 11.09.2020

Rozentāls A. Pilnīgi atšķirīgs svētku formāts// Diena, 03.11.2020

Jonāne E. Aglonas Dievmātes svētkus ierobežo ar dažiem tūkstošiem ticīgo// Vietējā, 14.08.2020

Ločmele G. Aizvadīti Dievmātes svētki Aglonā// Latgales Laiks, 18.08.2020

Aglonas rekonstrukcija// Pujats Jānis. Garīdznieka autobiogrāfija 1930-2020. R.- 2020

Gabrāns J. Svētkoļojums klātienē un attālināti// Druva, 07.08.2020

Krastiņa B. Svin 230 kilometru attālumā// Diena, 17.08.2020

Kilevica L. Uz Aglonu šogad neies// Kurzemes Vārds, 04.08.2020

Gabranovs E. Ceļā uz Aglonu!// Vaduguns, 11.08.2020

Martinsone A. Priecīgi cerībā, pacietīgi bēdās, izturīgi lūgšanās// Liesma, 07.08.2020

Strazdiņa I. Ļaudis, kas stāv aiz svētkiem sapostās Aglonas// interneta vide: [www.lsm.lv](http://www.lsm.lv)  
Aglona, Aglona, Latgales ilgas!// Katoļu Baznīcas Vēstnesis.-2020.- Nr.8  
Attēli: Aglonas bazilika  
Vissvētākās Jaunavas Marijas Debesīs uzņemšanas svētku laikā- nekādas tirgošanās// Vietējā, 07.07.2020

Prāvests: Aglonas svētku apmeklētāji izturas ļoti atbildīgi// interneta vide: <https://nra.lv>  
Veselības ministre aicina apsvērt iespēju Aglonas svētkos dievkalpojumus organizēt attālināti// interneta vide : TVNET/LETA 15.07.2020

Krastiņa B. Aglonā ar ticību var nepietikt// Diena, 20.07.2020

Aglonas bazilika //Zintnieks. - 2020.-augusts.- Nr.15. -1.vāks

Plēsuma A. Dievmātes svētību gaidot// Zintnieks.- 2020.- Nr.15

Velo svētceļojums uz Aglonu// interneta vide: [www.estars.lv](http://www.estars.lv)

Attēli: svētceļnieku grupas Aglonā

Aglonas svētku norisei no valsts budžeta nepieciešami 175 663 eiro// Vietējā, 20.03.2020

Tomiņa M. Svētceļojuma ilgas// interneta vide: [www.estars.lv](http://www.estars.lv)

Pārdomas par svētceļojumu uz Aglonu// interneta vide: [www.estars.lv](http://www.estars.lv)

Noslēdzies darbs pie mozaīkas “Aglonas Dievmāte Nācietē”// interneta vide, 21.11.2019

Ciganoviča J. Aglonas bazilikā izskanējis II jauno ērģelnieku festivāls “Eņģeļu stabules”// Aglonas Novada Vēstis.- 2017.- maijs

Kalviša G. Koklē Dieva godam// Ezerzeme, 22.04.2016

Attēls: Aglonas bazilika

Savickis A. Muzicēšanas studijas “Jandāliņš” marimbu orķestris veiksmīgi startē konkursā// Preiļu Novada Vēstis.-2019.- marts

Bartuševiča V. Slavēšana, iesākot jauno mācību gadu// Kalnā.- 2019.-sept.- 14.lpp

Mālniece A. Aglonas rekolekcijās gūtās atziņas// Kalnā.- febr.- 11.lpp

Attēls: procesijas dalībnieki Aglonā

Vissvētākās jaunavas Marijas debesīs uzņemšanas svētkus rosina iekļaut oficiālajā svētku sarakstā// interneta vide: <https://jauns.lv>

Meistere D. 450 kilometru garš ceļš pie Dieva// Kurzemes Vārds, 29.07.2019

Kirillova L. Svētceļojums Šķilbēni- Baltinava- Aglona 2019// Vietējā, 20.09.2019

Martinsone A. Esam vienoti Jēzū Kristū// Liesma, 13.08.2019

Groce Ināra Aglona. Svētceļojuma atklāsmes

Kirillova I. Trīs apkures katlu iegādei un siltumtrases izbūvei Aglonas bazilikas svētceļnieku komunikācijas centrā piešķir 188 689 eiro// Vietējā, 18.10.2019

Uz Aglonas svētkiem ceļu mēroja vairāk nekā 1000 svētceļnieku// Vietējā, 16.08.2019

Liepiņš J. Vīriešu rekolekcijas Aglonā// Kalnā.- 2019.- marts

Attēli: O.Zvejsalnieka gleznas

Aglonā gada lielākās svinības// Ezerzeme, 16.08.2019

Gabre A. Lielāko ticīgo svētku rīkošanai valsts piešķir vairāk nekā 160 tūkstošus// Neatkarīgā Rīta Avīze, 12.08.2019

Attēls: O.Zvejsalnieka glezna

Lasmanis J. Aglonas svētkos neiztikt bez politiķiem// Neatkarīgā Rīta Avīze, 15.08.2019

Vasaras brīvlaika saldā pēcgārša// Katoļu Baznīcas Vēstnesis.- 2019.- sept.

Rudzinskis J. Vīri, laiks celties!// Rēzeknes Vēstis, 01.03.2019

Lasmanis J. Arhibīskaps stostē varu par atsvešināšanos no tautas. Levits: Aglonā mēs kļūstam sirsnīgāki// Neatkarīgā Rīta Avīze, 16.08.2019

“Būt labākam arī ikdienā!” Aglonā pulcējas vairāk nekā 25 tūkstoši ticīgo// Latvijas Avīze, 16.08.2019

Staiguotuoji// A12.lv.- 2019.- augusts/septembris

Zēberga A. Kā ar senu draugu// Ir.- 2019.- 15.-21.augusts

Ковалёв Н. поэзия « Базилика в Аглоне»// Моя Латгалия.-2012

Uz Aglonu drīz dosies svētceļnieku grupas// Vietējā, 26.07.2019

No 98 draudžu baznīcām tikai triju sakarā ir ziņas par autoriem, kuri piedalījušies atltāru veidošanā...// Zeile Pēteris. Latgales kultūras vēsture.- 256.lpp

Aglonas bazilikas svētceļnieku komunikācijas centra ēku par 375 000 eiro renovēs SIA “Utilitas” // Vietējā, 20.04.2018

Attēls Dievmātes glezna

Briška A. Preiļi- Aglona vienas dienas laikā// interneta vide, 20.08.2019

Attēls: O. Zvejsalnieka glezna

Groce I. Ja nav citas cerības...// Aglona. Svētceļojuma atklāsmes.- R., Jumava,2019.- 70.-75.lpp

Attēli: Jāņa Belova Aglonas bazilikas skats no augšas

Attēli: altāris Aglonas bazilikā, ieejas vārti

Jakubovskis A. “Latgales ērģeļu dienas 2018” Aglonā// Ezerzeme, 20.07.2018

Attēli: Aglonas bazilika

Attēls: skats bazilikas dārzā

Aglonas katoļu baznīcas un klostera vēsture// no Rīgas Garīgā semināra Baznīcas vēstures profesora Henrika Trūpes raksta

Attēls: Aglonas bazilika skats no augšas, informācija latv., krievu un angļu valodās

Kalniņa I. Visi ceļi ved uz Aglonu// Liesma, 07.09.2018

Aglonas bazilika. Reklāma, informācija tūristiem latviešu un krievu valodās

Egle I. Varas maiņa Aglonā svētkus neietekmēšot// Diena, 31.07.2018

Aglonas Jaunavas Marijas Debesīs uzņemšanas bazilika// Avotiņa Austra. Latvijas katoļu baznīcas.- R. Jumava, 2018

Attēls: Aglonas bazilika naktī

Jakubovskis A. Attēli "Vissvētākās Jaunavas Marijas debesīs uzņemšanas svētki: skats no malas"

Aglonā lūdzās par ģimenēm, Latvijas simtgadi un nākotni Eiropā// Vietējā, 17.08.2018

Jakubovskis A. Svētceļojums uz Aglonu 2017: noslēgums// Ezerzeme, 18.08.2018

Kirillova L. Euharistiskā Jēzus kongregācijas māsas Latvijā kalpo jau 25 gadus// Vietējā, 26.01.2018

Aglonas svētku laikā- pa jaunuzbūvētu gājēju un veloceļu// Vietējā

Belova K. Aglonas svētki šogad noritējuši bez starpgadījumiem// Ezerzeme, 18.08.2017

Aglonas bazilika// Mezģls.- 2018.- Nr.19

Kanepone A. Aglona gaida svētceļniekus// Ieva.- 2018.- Nr.32

Attēli: I.Pliča fotogrāfijas

Kokarēviča D. Aglonā lūdzas par valsti un ģimenēm// Latvijas Avīze, 16.08.2018

Lisenkova I., Melberga I. Aglona- vieta, kas pievelk// Diena, 15.08.2018

Attēli: bazilika, skats no augšas, centrālais altāris, ieejas vārti, trīs krusti dārzā

Veidemane E. Latviešu zeme Aglona// interneta vide, 15.08.2018

Attēls: dievlūdzēja pie altāra bazilikas dārzā

Veidemane E. Vai likteņdārzs līdzinās Aglonai?// Neatkarīgā Rīta Avīze, 17.04.2018

Attēls: Aglonas bazilika naktī